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ENKÖPINGS BRUKSHUNDKLUBB 

Styrelsemöte 2018-04-03 

 
 

Närvarande: Marie-Louise Dahlin, Rose-Marie Ehn, Inger Karlsson, Linda Lindholm, 
Karin Molander Danielsson, Rickard Hagman, Peo Andersson, Bo Hargsten 
Adjungerad: Johanna Wettervik 
Anmält förhinder: Eva Glimmerdahl, Agnetha Dahm 

 
§1. Ordförande öppnade mötet.  
 
§2. Dagordningen fastställdes. 

 
§3. Rosemarie och Bosse valdes att jämte ordförande och kassör justera protokollet.  
 
§4 Föregående mötesprotokoll: M-L hade kontaktat AF angående den person som ev. 
skulle anställas som alltiallo för att få mer information men inte fått kontakt. Styrelsen 
uttryckte tveksamhet till frågan, men vi ser hur det utvecklar sig.  Inga andra frågor som 
måste diskuteras.  
 
§5. Ordförandes rapport  
Medlemsmötet föregående vecka diskuterades. Flera medlemmar hade framfört till 
olika styrelsemedlemmar att de tyckte att den diskussion, som uppstod efter det att 
mötets ordförande informerat om belysningsfrågan, tagit en olustig vändning. Peo och 
Karin gav sina olika versioner av hur de uppfattat situationen. Marie-Louise och andra i 
styrelsen framhöll vikten av att styrelsen håller en enad front utåt. Karin hade velat 
stötta den medlem som undrade varför inte agilityplanen också skulle belysas. Peo 
sade att han försökt förklara att den nuvarande prioriteringen var vad styrelsen 
bestämt.  Karin framhöll att alla medlemmars åsikter måste få komma till tals på ett 
medlemsmöte, och att ordföranden hade kunnat välkomna allas tankar på ett 
inkluderande sätt. Styrelsen var dock enig i sin kritik av Karin eftersom hon verkat 
kritisk gentemot styrelsen och sittande ordförande.  
 Marie-Louise påminde om den Policy för Medlemskultur som SBK utfärdat och som 
hela styrelsen ställde sig bakom.  
 
§6. Kassörens rapport 
Ingenting nytt att rapportera om ekonomin.  
 
 
§7. Inkommande post 
- En handbok för utställningsansvariga finns att tillgå på SKK. 
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- Vafab har inkommit med ett brev gällande slamtömning: Det fanns synpunkter på 
tillgänglighet för tankbilen, och på att nivån var hög i tanken. Styrelsen 
konstaterade att vi har flera saker att diskutera med kommunen som ju äger 
anläggningen. De bör t ex kontrollera vad abonnemanget gäller och om antalet 
tömningar kanske måste ökas. Vi bör kolla hur tillgängligheten skall kontrolleras.  

 
- En medlem har skrivit och frågat om vad som gäller för att boka Lilla Gubben, och 

varför han blivit avbokad. Linda har tidigare svarat via mail, men 
styrelsen/ordförande skriver återigen och klarlägger vad som gäller. Linda har även 
ändrat bokningsförfarandet så att det inte går att göra fel eller boka för många pass.  

 
- Vi har fått reklam från Svenska Blå Stjärnan som de vill att vi sätter upp, angående 

deras utbildningar, vilket styrelsen beslutade göra.  
 
§8 Utskottsrapporter 
Tävling: Spårtävlingen och Cupen är under full planering. Ett möte är planerat till maj. 
 
Utbildning: Det rullar på bra.  
 
Anläggning:  
- Vattenmätaren: Peo hade sökt kommunen och berättat att vi inte äger stugan, och 

då blivit hänvisad till fastighetskontoret, vilka inte gått att få tag på då, men Peo 
försöker igen. M-L hade haft kontakt med förre ordf som sagt att klubben fått 
besked om att kommunen skulle laga brunnen, men att de inte hört av sig trots att 
Anders stött på. ML skall kolla igen med Anders för att sedan vidarebefordra detta 
till Peo. 
 

- Belysning: Bosse har bett om en offert på stolpar, material, ljusbild etc, från Electro-
Skandia, som ev kan ge oss rabatt.  Ev måste dock medlemmarna göra jobbet.  
Styrelsen diskuterade om vi isåfall skall betala dem. Inget beslutades, eftersom vi 
ännu inte vet vad någonting kommer att kosta. 
 

- Larm: Larmet går igång fast det inte är på, och styrelsen beslöt att ta bort det helt.  
Inger skall ordna detta.  

 
- Städning: Städningen fungerar dåligt. Styrelsen beslöt att vi skulle försöka med 

frivilliga städlistor av samma modell som listorna för onsdagsvärdar. Linda skulle 
ordna en sådan lista där man anmäler sig direkt på hemsidan. Dessutom skall alla 
som har kurs och möten uppmanas att lämna lokalen städad och snygg för nästa 
besökare.  

 
Köksutskottet: Bosse har bokat ett möte med de två medlemmar som ska driva 
utskottet. Styrelsen har ändå ansvaret för att köket fungerar och att det blir påfyllt 
stapelvaror. Vi beslutade att använda Cervera för inköp eftersom de levererar.  
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Organisation och PR:  
- Agria Hundpromenad: EBK kommer att vara med på Agrias hundpromenad som 

anordnas i Enköping den 19maj.  Vi försöker ha en monter, lite broschyrer, folk i 
klubbkläder, enklare träningsutrustning typ något agilityhinder, rallyskyltar(?) mm. 
Linda drar igång en arbetsgrupp för detta. 

 
- FB-grupper: Vi rensar bland grupper med klubbens namn och ser till att alla som 

har klubbens namn också är öppna för alla medlemmar som är intresserade, (dock 
efter ansökan). 

 
§9 Övriga frågor.   
Dataskyddsförordningen. Detta kommer att ge oss rätt mycket arbete framöver. Vi 
kommer att behöva nya rutiner för att inte bryta mot förordningen, men en hel del 
finns redan: Vi har t ex all mail i molnet och rutiner för att t ex kasta listor på 
kursdeltagare. Vi diskuterade att vi bör kolla med t ex SBK-tävling om och hur det finns 
rutiner centralt för tävlingsresultat och annat som vi bara kan följa, så vi slipper hitta på 
egna rutiner. Styrelsen bildade en arbetsgrupp för att organisera detta och relaterat 
arbete i vilken ingår Rickard, ML, Karin, Linda och Johanna.  Styrelsen beslöt att gamla 
arkiv sparas under säkra former bakom lås, eftersom de utgör klubbens historia.  
 
Funktionsmailadresser: Linda sköter kontaktmailen, men övriga kan behöva 
funktionsadresser för att inte få frågor som rör styrelse/utskottsarbete till sin privata 
mail.  Linda är behjälplig med det.  
 
Träningsgruppsmötet: Möte för att samla alla som är intresserade av träningsgrupper 
hålls på klubben 9 April, och leds av Peo. Tanken är att grupperna styr sig själva, men 
organiseras som studiecirklar. 
 
Anatom på onsdagsträffarna: ML informerade om att Sara Wiss kommer att få en plats i 
gamla klubbstugan där hon kan erbjuda laser, etc, under onsdagskvällarna. Styrelsen 
diskuterade hur vi ställer oss till privata aktörer som säljer sina tjänster på klubbens 
evenemang, och kom fram till att det måste diskuteras från fall till fall och beslut fattas 
i styrelsen. Sara Wiss får ett korttidskontrakt (6 månader?) som skall utvärderas.  
 
Nycklar: Alla nycklar kommer att krävas in och låsen bytas ut. Styrelsen diskuterade 
huruvida vi kunde installera kodlås själva, men landade i att det kan bli problem med 
försäkringen, så vi tar hjälp, t ex från Certego, Largex. Rickard kollar detta.  Beslöt att vi 
i första hand försöker få till kodlås på ytterdörren (så att alla med koden kan komma åt 
toaletter) Lilla Gubben, Agilityboden etc, medan innerdörren till stugan och andra 
utrymmen får vanliga lås.  
 
Privata träningsredskap: Klubben tar inget ansvar för instruktörers privata 
träningsredskap, så styrelsen avråder från att använda sådant i kurser.  
 
Städdagen: Rose-Marie är ansvarig. Inger inskaffar flyttkartonger och tar hit en kärra 

http://www.enkopingsbk.se/
mailto:kontakt@enkopingsbk.se


 

 

Enköpings Brukshundklubb – Vårfrukyrka Åkerby 1 – 745 96 Enköping 
 

www.enkopingsbk.se  
 

E-post: kontakt@enkopingsbk.se 

för att kunna köra bort skrymmande skräp etc. Saker att åtgärda är t ex prispallen, 
grindar i valphagen, gamla protokoll och papper, etc. Alla delar städdagens event på FB 
och försöker få till en god uppslutning, 
 
Blommor till onsdagsträffen: Johanna bad om att få inköpa lite blommor till klubbens 
första onsdagsträff för året, vilket beviljades.  
 
Förvaringsmöbler: Vi diskuterade om vi kan köpa nya förvaringsmöbler till klubbstugan 
och beslutade undersöka vad som behövs och får plats. Tanken är att förvara tränings- 
och kursmaterial i dem.  
 
§10 Mötet avslutades. 
 
Vid protokollet   Ordförande 
 
 
__________________________  __________________________ 
Karin Molander Danielsson  Marie-Louise Dahlin 
 
 
Justeras 
 
___________________________  ________________________ 
Rose-Marie Ehn   Bo Hargsten 
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